
به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش- ششمین دوره شورای 
شــهر کیش از مردادماه ١٤٠٠ فعالیت خود را آغاز کرده 
و بدریه بحرینی، ســهیلا زراعت پیشه ، محمد طاهری، 
لیلا زارعی، حجت بزنی، پنج عضو فعلی شــورای شهر 
کیش با رای مردم انتخاب شدند. با توجه به اینکه در زمان 
اعلام آراء منتخبین این شــورا، کارشناسان زیادی علل 
افت قابل توجه آراء را مورد بررسی قرار داده اند و البته به 
نتایج جالب توجهی هم رسیدند این روزها خبر انتخاب 
اعضای جدید هیئت رئیسه دوباره داغ دلها را تازه کرد و 
این سوال دوباره در اذهان افکار عمومی شکل گرفت که 
در دوره های قبل شورای شهر کیش چه اتفاقی افتاده که 

این دوره قرار است بیفتد؟ 
از شورای شهر کیش به عنوان شورایی منفعل یاد می شود 
شورایی که علی رغم سخنان گاه و بی گاه اعضای آن هیچ 
خروجی مثبتی برای آن سراغ نداریم. در این روزهای پر 
از مشــکلات  جزیره کیش که مشکلات فراوانی برای 
کیشــوندان بوجود آمده است شــورای شهر که نهادی 
برخواسته از مردم است سکوت اختیار کرده! مردمی که 
از آن انتظار پیگیری خواسته هایشان را دارند! مردمی که 

به آن رای داده اند!
انتقادات بسیاری به عملکرد شورای شهر کیش به عنوان 
پارلمان مردمی کوچک جزیره وارد است. اینکه ضعف در 
قانون وجود دارد و شورای شهر دارای اختیاری برای حل 
مشکلات نیست بارها عنوان شده اما به هر حال نمی توان 
با این دلایل صورت مسئله  را پاک کرد و به طور کلی نهاد 
شورای شهر جزیره را نادیده گرفت. مردم و افکار عمومی 
انتظار دارند؛ انتظار دارند که خصوصا در این شرایط سخت 
به مطالباتشــان از سوی شورا پاسخ داده شود. اکر عضای 
شــورا نمی توانند برای حل مشکلی کاری از پیش ببرند 
حداقل آن را مطرح کنند و بگویند ما نتوانســتیم نه اینکه 
ســکوت اختیار کنند و چهار سال با همین اوضاع سپری 
شود و در انتخابات بعدی دوباره با انواع و اقسام شعارها 
و تبلیغات از مردم بخواهند پای صندوق های رای بیاند و 

برای خود رزومه ای جمع آوری کنند! 
اگر مســئولیتی پذیرفته می شود  و موقعیت و فرصتی 
در اختیار گرفته می شــود ،باید تمام توان برای انجام آن 
مســئولیت به بهترین شکل بکار گرفته شود و اگر به هر 
دلیل و علی رغم تمام تلاشــها کاری صورت نگرفت به 
صورت شفاف با مردم در میان گذاشته شود و لازم است 
حداقــل هر 3 یا 6 ماه  یکبار گزارش عملکردی از اینکه 
چه اقداماتی در شورای شهر انجام شده و یا در حال انجام 
است به افکار عمومی داده شود تا حداقل انگیزه ای برای 

رای دادن در دوره های بعدی وجود داشته باشد. 

یکی از کیشوندان با اشاره به اینکه که همه امور در جزیره 
به دســت ســازمان منطقه آزاد می باشد و شورای شهر 
هیچ جایگاهی در کیش ندارد گفت: در حالی که بیشتر 
اعضای شــورای شهر را کارکنان ســازمان منطقه آزاد 
تشکیل می دهند، از آنها نمی توان انتظار بیشتری داشت. 
کاش دوستان شورای شهر کیش که با رای مردم انتخاب 
شدند، قدری برای همان مردم ارزش و احترام قائل شوند 
و بگویند در این یک سال چه کار مفیدی انجام داده اندو 

گزارش عملکردی ارائه کنند!
نظر کیشــوند دیگری با حدود شصت سال سن این بود 
که افراد توانا در جزیره کیش بسیار هستند که مدیران با 
همفکری شورای شــهر باید از میان ساکنان این منطقه 
انتخاب شوند، اما مسئولانی که انتخاب میشوند  توجهی 
به این موضوع ندارند  و شورای شهرهم  عملا تشکیلاتی  
صوری است که هیچ کارکرد و اختیاری از خود ندارد. اما 
همه این مشکلات با پیگیری قابل حل است و متاسفانه در 
شورای شهر این دوره هیچ اراده ای برای گرفتن کرسی در 
جلسات سازمان و یا ارائه طرح و اظهار نظر وجود ندارد.

گروهی از کیشوندان هم بر این اعتقاد هستند که سازمان 
منطقه آزاد کیش کارمندان خود را برای داوطلب شدن در 
انتخابات شورای شهر ترغیب می کنند تا اعضای شورا 
از میان آنها انتخاب شوند و برایشان مشکلی ایجاد نشود.

اگر در نظر بگیریم که کارکنان منطقه آزاد و شرکت های 
تابع آن پنج هزار نفر باشند با خانواده هایشان ده هزار نفر 
می شوند که اگر این افراد رای بدهند، قطعا کسانی رای 

می آورند که کارمند سازمان منطقه آزاد کیش بوده اند .
یکی دیگر از بانوان کیشوند در گفت و گو با خبرنگار ما 
گفت: اعضای شورای شهر تاکنون نتوانسته اند به وظایف 
خود عمل کنند زیرا از کارمندان منطقه آزاد بوده اند و نقش 
تشریفاتی دارند. وی ادامه داد:  اگرچه قانون منطقه آزاد 
تجاری مانع اجرای وظایف شورا است، اما شورای شهر 
می توانند این موانع را با رایزنی و مذاکره بر طرف کنند، 
این امر مستلزم آن است که شورای شهر مستقل باشند، 
زیرا اعضای شورای شهر در دوره ای واکنش هایی را در 
مورد مسائل شهری نشان دادند که تهدیدی برای شغل و 

جایگاه منطقه آزاد محسوب شد.
کیشوند دیگری معتقد است: که تکلیف شورای شهر در 
مناطق آزاد باید توسط مجلس شورای اسلامی مشخص 
شــود که در آن شــورای شــهر کار نظارت بر درآمد و 
هزینه های شهری  را بر عهده داشته باشد. این موضوع 
متاســفانه تا کنون شفاف ســازی نشده است و فقط در 
هنگامه انتخابات تبلیغات و شــعارهای زیادی توسط 
کاندیدا مشاهده می شود و بعد از انتخاب شدن به دست 
فراموشی سپرده می شود و به این خاطر است که به دلیل 
عملکرد ضعیف در هر دوره شاهد ریزش رای دهندگان 

به طرز قابل ملاحظه ای هستیم.
یکی از فعالان اقتصادی نیز با بیان اینکه  شــورای شهر 
در مدیریت و عمران شــهری نقــش تاثیر گذاری دارد، 

امــا در مناطق آزاد عملا کارایی ندارد و دلیل آن تعارض 
قوانین اداره این منطقه یا قوانین شــورای شهر و روستا 
است گفت: نسبتا در دوره پنجم شورا اقدامات موثرتری 
نســبت به ســایر دوره ها انجام شد و در دوره ششم کار 
خاصی انجام  نشده و راه بسیاری تا رسیدن به نقطه ایده 
آل وجود دارد. اما با ادامه این روند اوضاع بدتر می شود 
و جز اسم از شورای شهر باقی نمی ماند. من پیشنهاد می 
کنم مردم را بیهوده پای صندوق های رای نکشانیم چون 
عملا به مردم بی احترامی می شود بابت رای هایی که به 
صندوق انداخته اند و چیزی عایدشان نشده  و کاری از 

پیش نرفته است.  
یکی از مطلعین و آشنا به امور مناطق آزاد نیز در گفت و 
گو با اقتصاد کیش گفت: با توجه به اینکه قوانین مناطق 
آزاد در ســال ١373 و قوانین شــوراها در ١375 تدوین 
شده است، شورای شهر و روستا به دلیل این تقدم و تاخر 
در قوانین منطقه آزاد جایگاه تعریف شــده ای ندارند و 
شورای شهر اگر بخواهد کاری از پیش ببرد بدون پشتوانه 
قانونی، اجرایی و تامین مالی نمیتواند اما این موضوع نمی 
تواند دلیلی بر انفعال این شــورا باشد. اگر کسی دغدغه 
مردم را داشــته باشد و با پشتوانه مردمی به شورای شهر 
برای پیگیری مطالبات مردم انتخاب شده باشد بایستی با 
قدرت پیگیر خواســته های مردم باشد و از هیچ تلاشی 
فروگذار نکند. اعضای شورای شهر باید در کنار سازمان 
منطقــه آزاد قرار بگیرنــد و لایحه و طرح ها را با کمک 
شورای عالی اســتان به مجلس ارائه دهند تا مشکلات 
برطرف شــود و سازمان بایستی شــورا را در کنار خود 

ببیند تا در مقابل خود!
فعال اقتصادی دیگری اینکه شــورای شــهر نتوانسته 
اســت ارتباط کسترده ای با مردم  داشته باشد و موانع را 
با شفافیت بیان کند  می گوید این موضوع به عنوان یک 
نقد بر عملکرد شوراها وارد است،  وی می افزاید:رسانه 
هــای مرجع و تاثیرگذار با بیان کردن مطالبات مردمی و 
پیگیری آنها در رفع مشــکلات عمومی بسیار موثر بوده 
انــد  و همه ارگان ها و نهادها می توانند برای خدمت به 
مردم از ظرفیت رسانه ملی استفاده کنند اما شورای شهر 
کیش این تعامل ســازنده را با رســانه ها  نداشته و این 
یکی از نقاط ضعف مهم به شمار می آید. جبران کاستی 
ها و حل موانع در مدت چهار ســال و یک باره محال و 
دور از انتظار اســت، اما رای دهندگان با تامل و انتخاب 
شخصیتی مناسب برای پاسخگویی به افکار عمومی و 
توانایی تعامل با سازمان منطقه آزاد و دستگاه ها حداقل 
می تواند بخش قابل توجه از مشــکلات زیرساختی و 
ابتدایی را برطرف کنند و این مستلزم آن است که اعضای 
شــورای شــهر اراده ای برای آن داشته باشند و با جلب 

اعتماد مردم پشتوانه ای محکم برای خود داشته باشند.
در آخر؛ باید بدانیم که شــورای منفعل دردی از دردهای 
مــردم کم نمــی کند و مردم جامعــه را از وقتی که پای 

صندوق های رای گذاشته اند پشیمان خواهد کرد.
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شورای شهرکیش؛

یکی از اولین و مهم ترین وعده هایی که دبیر شورایعالی  مناطق آزاد در آغاز مسئولیت 
خود در مناطق آزاد و در مراسم معارفه محمدرضا لواسانی  بعنوان سرپرست سازمان 
منطقه آزاد  کیش عنوان کرد موضوع حل مشکل واردات خودرو به مناطق آزاد از 
طریق به خدمت گرفتن خودروهای مربوط  به اموال تملیکی  که در گمرکات کشور  
دپو شــده اند بود و اختصاص آن ها به مناطق آزاد  برای حل مشــکل عدم واردات 
خودرو به این مناطق.به طوری که امیدواری های زیادی را برای ساکنان بخصوص 
جزایر کیش و قشم بوجود آورد . اما اخیرا مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش در 
گفتگوی اختصاصی  خود با خبرگزاری دولت همه  تلاش ها و پیگیری های انجام 
شده در این مورد را بی نتیجه اعلام کرد و آن را مشابه آب در هاون کوبیدن عنوان 
نمودند  ! وی  در این خصوص گفت :به همین خاطر آن را رها کرده ایم. این  یکی 
از مهم ترین وعده هایی بود که دبیر محترم شورای  عالی مناطق آزاد به فعالین در 
مناطق آزاد داده بود که پس از مدتها بی نتیجه اعلام شــد و با این اظهارمدیرعامل 

سازمان منطقه آزاد کیش یعنی اینکه ساکنان کیش منتظر تحقق این وعده نباشند.

نقد روز...

آب در هاون !

اراده و انگیزه نیست؟
 یا قانون اجازه نمی دهد؟!

    اقتصاد کیش - بکار گرفتن موضع "انفعال" 
در شورای شهر کیش که مدت ها است سریالی 
ادامه دار می نماید صدای مردم را درآورده است. 
انتظار به حقی که اهمیتی به آن داده نمی شود و ...

آگهی مناقصه عمومی 
دو مرحله ای

شرکت خانــه )سهامی خاص( در نظر دارد؛   تهیه، تأمین، بارگیری، حمل تا 
کارگاه، باراندازی، نصب و راه اندازی پمپ ها، مخزن آب به همراه کلیه متعلقات 
و احداث ساختمان تاسیسات بلوک های D، E و F پروژه مجتمع مسکونی روما 
کیش را به صورت 100% تهاتر با املاک متعلق به شرکت خانه، به اشخاص حقوقی 
دارای توان فنی، مالی، تشکیلاتی و سوابق اجرایی مرتبط واگذار نماید. لذا از 
کلیه واجدین شــرایط دعوت می شود با پرداخت مبلغ 5،000،0000 ریال )غیر 
قابل اســترداد( جهت دریافت اســناد مناقصه عمومی از تاریخ 1401/06/09 
حداکثر تا ساعت 15 مورخ 1401/06/16 ضمن در دست داشتن معرفی نامه، به 
نشــانی: تهران ، خیابان ولیعصر ، خیابان دمشق ، پلاک 8 ، شرکت خانه، دفتر 
امور قراردادها مراجعه نموده و نســبت به خرید اسناد مناقصه اقدام نمایند و 
در صورت نیاز به اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 88909101 داخلی 201 تماس 
حاصل نمایید. ضمناً تضمین شرکت در مناقصه عمومی مبلغ 200،000،000 ریال 
بوده و آخرین مهلت تکمیل و تحویل اســناد به شرکت خانه تا ساعت 15:00 
مورخ 1401/06/19 می باشد؛ به پیشنهادهای مشروط و مبهم و پیشنهادهایی 
که با شرایط مندرج در آگهی اختلاف داشته باشد و یا بعد از مهلت مقرر واصل 
گردد، مطلقاً ترتیب اثر داده نخواهد شد. بدیهی است، این شرکت، در ردّ یا قبول 
هر یک یا تمام پیشنهادها، بدون آنکه نیاز به ذکر دلیل یا ارائه مستندات باشد، 

مخیر است. هزینه درج آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد. 
شرایط تکمیلی شرکت در مناقصه در اسناد موجود است و پیشنهاد دهندگان 

می بایست یک نسخه از شرایط مناقصه را دریافت و پس از امضاء و ممهور 
نمودن آن، به پیشنهاد خود ضمیمه نمایند. 

                                                                                                                               شرکت خانه

نوبت دوم

نکته ...

واضح حرف بزن!
بالاخره »مو«  رو دوس داری ؟!

موتور رو دوست داری؟
میای خواستگاری بعد از سن قانونی یا من کلاه بذارم ؟!

من که کاملا گیج شدم!
آبادانی هستی ، هرمزگانی  ؟!

کدام ؟
با چه زبانی سخن میگویی ؟!

راه ساده تر و آسانتری نبود برای اینکه حرفت را بزنی ؟!
و پیغامت را به من برسانی؟!

 اقتصاد کیش -       معاون فرهنگی، اجتماعی و گردشگری دبیرخانه شورایعالی 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی گفت: دانشــگاه تهران در بین دانشــگاه های کشور از 
بالاترین رتبه علمی در رده بندی های بین المللی برخوردار است که در حوزه ها و 
رشته های گوناگون حرف اول را در کشور می زند و حضور آن در منطقه آزاد قشم 

می تواند دستاوردهای بسیار زیادی را برای این منطقه به ارمغان آورد.  
مهدی حسین زاده در ابتدای آیین افتتاح پردیس بین المللی دانشگاه تهران در منطقه 
آزاد قشم که همزمان با هفته دولت و با حضور مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم 
و معاون دانشگاه تهران برگزار شد، افزود: افتتاح پردیس بین المللی دانشگاه تهران 
در جزیره قشم، آغاز راهی روشن است و باید این همکاری ها هرچه بهتر و بیشتر 
افزایش و بهبود یابد تا بتوانیم به دســتاوردهای بزرگ تری دســت پیدا کنیم. این 
اقدام گام کوچکی در راستای تحقق عدالت آموزشی در کشور است که شخص 
رئیس جمهور دغدغه دار اصلی آن در کشور هستند و همه ما موظفیم متناسب با حوزه 

فعالیت خود با تمام توان برای تحقق آن گام برداریم.
** توجه ویژه دانشگاه تهران به نیازهای بومی جزیره قشم

افشار فتح اللهی مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم نیز در این آیین، با تاکید براینکه 
حضور دانشگاه تهران در منطقه آزاد قشم از اهمیت بسیار ویژه ای برخوردار است، 
گفت: از دانشــگاه تهران می خواهیم توجه ویژه ای به نیازهای بومی این منقطه در 
حوزه های گوناگون داشته باشد. در این همکاری باید بر ارتقای هرچه بهتر و بیشتر 
سطح علمی و فرهنگی جزیره قشم و تأمین نیازهای علمی و مهارتی ساکنان، رونق 
گردشگری علمی را مدنظر داشته باشیم تا بتوانیم منطقه آزاد قشم را به یکی از مقاصد 

گردشگری علمی در سطح بین المللی تبدیل کنیم.
** با ایجاد پردیس دانشگاه تهران، آینده روشنی برای جزیره قشم متصور است

معاون دانشگاه تهران نیز در این آیین، آینده روشنی را برای جزیره قشم توصیف کرد 
و گفت: دانشگاه تهران در مناطق آزاد کیش و ارس فعال بوده اما این فعالیت حلقه 
مفقوده ای داشت که افتتاح پردیس بین المللی در منطقه آزاد قشم این چرخه را تکمیل 
کرد. به ویژه اینکه با تأکید رئیس محترم دانشگاه تهران، پارک علم و فناوری دانشگاه 

تهران نیز قرار است در این جزیره بزودی فعالیت خود را آغاز کند. 
احمد نوحه گر خاطرنشان کرد: هدف اصلی ما از حضور در منطقه آزاد قشم، ارتقای 
سطح علمی و فرهنگی جزیره، کمک به حل هرچه بهتر و بیشتر مسائل فرهنگی 
و اجتماعی، افزایش اشتغال زایی و اشتغال پذیری و استفاده از ظرفیت های طبیعی 
منطقه و انجام پژوهش های متعدد در حوزه های گوناگون به منظور مدیریت هرچه 

بهتر است.

دغدغه اصلی ما تحقق عدالت 
آموزشی در مناطق آزاد است 

معاون فرهنگی دبیرخانه شورایعالی  مناطق آزاد ؛

 اقتصاد کیش -  وزیر جهاد کشاورزی از ایجاد سازوکارهای قانونی برای ایجاد 
مناطق آزاد کشاورزی در قطب های تولید محصولات خبر داد.

 ســید جواد ســاداتی نژاد گفت : یکی از مهمترین پارامترهایی که باید در توسعه 
کشاورزی قراردادی به آن توجه کنیم صنایع تبدیلی است.

وی افزود: در سال اول دولت سیزدهم ۶ هزار تن صنایع تبدیلی ایجاد کردیم که 
۲۰ درصد از سال قبل از آن بیشتر است.

ساداتی نژاد با اشاره به این که بهترین حمایت از کشاورزان ایرانی توسعه کشت 
قراردادی است، گفت این مهم سبب می شود تا کشاورز ما هیچ دغدغه ای از روز 

آغاز کاشت محصول نسبت به زمان فروش آن نداشته باشد.
وی با تاکید بر اینکه بالاترین دغدغه در تولید،  فروش اســت  گفت  کشاورزی 

قراردادی با تامین نهاده به کشاورز کمک کرده و فروش را نیز تضمین می کند.
به گفته وزیر جهاد کشاورزی ، برای کشت قراردادی به صنایع تبدیلی نیاز است.

ساداتی نژاد  با اشاره به کشت قراردادی در ۲۵۰ هکتار این مجموعه، گفت : این 
مجموعه باید توسعه کشت قراردادی خود را تا ۴ هزار هکتار افزایش دهد و ما 
در این راستا در حوزه تسهیلات و سایر حوزه ها برای این منظور کمک می کنیم تا 

بتواند به صورت کامل زنجیره فرآوری سیب زمینی را داشته باشد.

ایجاد مناطق آزاد کشاورزی
 در قطب های تولید محصولات

وزیر جهاد کشاورزی  عنوان کرد:

 اقتصاد کیش - دبیر شورای عالی مناطق آزاد تجاری گفت: این شرکت ها تقریبا 
در تمامی حوزه ها به ویژه کشاورزی، صنعتی، ساخت قطعات و تجهیزات پزشکی 

و آی سی تی فعالیت دارند.
سعید محمد، دبیر شــورای عالی مناطق آزاد تجاری در مراسم امضای تفاهم نامه 
همکاری شورای عالی مناطق آزاد و معاون علمی و فناوری ریاست جمهوری در 
ســخنانی افزود: در حال حاضر ۳۳ منطقه ویژه اقتصادی داریم که در سرار کشور 

فعالیت می کنند.
 وی بیان کرد: بخشی از این فعالیت ها مربوط به مناطق ویژه می شود که از پتانسیل های 

خوبی در حوزه حمایت از شرکت های دانش بنیان برخوردارند. 
 محمد در ادامه عنوان کرد: در حال حاضر هشت منطقه آزاد راه اندازی شده است 

و هفت منطقه آزاد دیگر به این مجموعه اضافه می شود.
 دبیر شورای عالی مناطق آزاد تجاری با بیان اینکه ۲۵۰۰ واحد صنعتی در مناطق 
مستقر شده اند، افزود: تلاش داریم تراز واردات را نسبت به صادرات منفی کنیم و 
این هدف محقق نمی شود مگر آنکه به سمت تولید دانش بنیان و محصولات بر لبه 

فناوری حرکت کنیم.

۵۰۰ شرکت دانش بنیان در مناطق 
آزاد  فعالیت دارند 

دبیر شورای عالی مناطق آزاد :

 اقتصاد کیش -  فرودگاه کیش رتبه پنجم نشست و برخاست هواپیما بر اساس 
آمار مرکز اطلاعات و آمار شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران قرار گرفت.

به گزارش  اقتصاد کیش، براساس گزارش منتشر شده مرکز اطلاعات و آمار شرکت 
فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران، پرترددترین مسیر در پرواز های داخلی در تیر سال 
۱۴۰۱ مسیر تهران - مشهد با تعداد ۹۴۴ پرواز بوده و بیشترین نشست و برخاست 
داخلی در تیر امســال در پنج فرودگاه مهرآباد، مشــهد، شیراز، اهواز و کیش انجام 

شده است.
بالاترین نشست و برخاست با افزایش ۵۵/۳۰ درصدی متعلق به فرودگاه بین المللی 
مهرآباد تهران و پس از آن مشهد با ۱۸/۲۰، شیراز با ۵۹/۷، اهواز ۲۲/۵ و کیش ۵۲/۴ 

درصد است.
در این زمینه کمترین نشست و برخاست متعلق به فرودگاه های بم، ماکو، بندر لنگه 

و سنندج با ۰۹/۰ درصد بوده است.
بر اســاس گزارش شرکت فرودگاه ها؛ کل پرواز های فرودگاه های تحت مالکیت 
شرکت فرودگاه ها در تیرماه ۱۴۰۱نسبت به ماه مشابه سال گذشته در اعزام و پذیرش 
مسافر ۲۶ درصد و ارسال و پذیرش بارو پست ۴۱ درصد افزایش را نشان می دهد.

همچنین بر اساس آمار پرواز های داخلی فرودگاه های تحت مالکیت این شرکت 
درچهارمین ماه ۱۴۰۱ نســبت به ماه مشابه سال گذشته در اعزام و پذیرش مسافر 
۱۷ درصد و در ارسال و پذیرش بار و پست ۲۶ درصد افزایش وجود داشته است.

براساس آمار منتشر شده پرواز های چهار فرودگاه اختصاصی )کیش، قشم، چابهار، 
ماکو( در تیر امسال نسبت به ماه مشابه سال گذشته در نشست و برخاست ۲۳ درصد 
کاهش، اعزام و پذیرش مســافر۷ درصد و ارســال و پذیرش بار و پست ۸ درصد 

افزایش وجود داشته است.
کل پرواز های فرودگاه های تحت مالکیت شرکت در اولین ماه تابستان ۱۴۰۱نسبت 

به ماه گذشته در ارسال و پذیرش بار و پست ۴درصد افزایش وجود داشته است.
پیش از این فرودگاه کیش رتبه سوم کشوری را در بین فرودگاههای کشور از نظر 

حجم پروازها  در اختیار داشت.

افت جایگاه فرودگاه بین المللی کیش 

 اقتصاد کیش -  سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان از کاهش ۱۶ درصدی 
مراجعات سرپایی ناشی از ابتلا به ویروس کرونا به مراکز درمانی هرمزگان خبر داد.

دکتر فاطمه نوروزیان افزود: در موارد تشخیص موارد مثبت ابتلا به ویروس کرونا ۵۰ 
درصد و در بستری ها ۳۴ درصد و نیز بستری های بدحال شاهد کاهش ۴۵ درصدی 

در هفته گذشته بودیم.  
وی با اشاره به روند نزولی شاخص ها در موج هفتم همه گیری ویروس کرونا در 
اســتان هرمزگان ، افزود: با همیاری مردم و اســتفاده از ماسک در فضا های بسته و 
تزریق نوبت یادآور می توانیم شــاهد کاهش موارد ابتلا و بستری و فوت ناشی از 
ابتلا به ویروس کرونا باشیم. دکتر فاطمه نوروزیان افزود: شهرستان های بندرعباس، 
بستک، سیریک، بندرلنگه، رودان، خمیر، حاجی آباد، قشم، بشاگرد و جزیره کیش 
در وضعیت زرد کرونایی قرار دارند.  سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
گفت: دو شهرستان پارسیان و ابوموسی در هرمزگان نیز در رنگ قرمز کرونایی قرار 
دارند. دکتر نوروزیان گفت: شهرســتان های جاسک، میناب و جزیره هرمز نیز در 

وضعیت نارنجی کرونایی هستند.

جزیره کیش در وضعیت زرد کرونا 


